
Razvijati
krajevno
samoupravo

ALOJZIJA KRAJNČ iz Iške vasi:
»Oba z možem sva že starejša in upoko-
jena pa nisva več vključena v toliko meri
v vsakodnevno življenje. Res bomo bolj
samostojni, če bomo sami brez Ižancev,
vendar je tudi res, da je več ljudi skupaj
močnejših in lahko tudi naredijo več.
Res bomo po novem lahko več govorili o
naši vasi in bomo sami sebi krojili vse,
vendar bo še vedno vprašanje denarja.
Brez tega pa ni nič in smo lahko še
tolikokrat samostojni.«

TONE CIMPERMAN iz Iška vasi:

»Po mojem je preoblikovanje odlična
stvar. Sedaj bomo dobili denar, ki nam
bo namenjen direktno in bomo samo
razpolagali z njim. Doslej je večkrat
ostal denar na Igu, ker so pač večji in so
prodrli s svojimi predlogi. Sedaj bomo na
svojem. V kraju namreč potrebujemo
poslovno zgradbo. To bi radi zgradili na
Produ. V sedanjem zadružnem domu je
stiska. Naše interese pa bomo sedaj lah-
•ko uresničili, saj bomo odločali sami.«

SLAVKA ZALAR iz Kota pri Iški
vasi: »Če bomo lahko potem vplivali na
to, da bomo vendarle dobili novo večjo
trgovino, potem sem takoj za preobliko-
vanje. Sedaj težko prodremo s svojimi
predlogi, ker smo le delček celote. Ima-
mo pa svoje posebne želje, ki jih bomo
lažje uresničili. Gasilci bi radi večji pro-
stor, krajevna skupnost bo rabila prosto-
re, mladina tudi, pa še KUD itd. Skratka
mislim, da bo to še bolj zaživelo, če
bomo sarni, ker si bomo lažje ustvarjali
pogoje za to.«


